
THE UNIVERSITY OF HONG KONG STAFF ASSOCIATION 
香 港 大 學 職 員 協 會 

 

5/F, Tsui Tsin Tong Building(徐展堂樓五樓), The University of Hong Kong, Pokfulam, Hong Kong. 

Tel: 3917-2112/4572 Fax: 2517-0755 Mail Box: 96 Email: hkusa@hku.hk Website: https://hkusa.hk/ 

 

MEMBERSHIP APPLICATION FORM 
入 會 申 請 表 

 

Name 姓名: (English) _________________________    中文 (Chinese) _____________________ Sex 性別: ________ 

 

Staff No.員工號碼: _____________________   ID Card No.(The last four no.)身份證號碼後四位: ___________________ 

 

Marital Status婚姻狀況:  Contact Phone No.電話: (Mobile)                           (Office)                  

 
Department部門: ________________________   Post:職位___________Terms of Service or Band服務類別或組別 _____   

 

E-mail address電郵: Date of First Appointment受僱日期: _____________________ 

   
           Name of the Associate  附屬會員姓名 Spouse/Children 配偶/子女          Date of Birth 出生日期 

   

   

   

             
(1) Entrance Fee $20 (The entrance fee is a onetime charge when applying to be a member of the Association) 

入會費 $20 (會員於申請入會時須一次性繳付入會費) 

(2) Annual Subscription (January-December)  年費 (1月至12月) 

(a) Full Member $70 (The Annual Subscription shall be payable on admission and thereafter in the month of January every year) 
會員  @$70 (申請入會時須繳付首次年費, 往後的年費定期於每年的一月份徵收。 

(b) Associate @$20 (The Annual Subscription shall be payable on admission and thereafter in the month of January every year) 
附屬會員 @$20  (申請入會時須繳付首次年費, 往後的年費定期於每年的一月份徵收)。 

Entrance Fee Annual Subscription Fee Associate Fee Total Charges 

$ $ $ $ 

       
   Terms of Payment:有關繳付費用事宜: 

     *I /*I and my immediate family member(s) wish to apply for the *Full Membership/*Associate of The University of Hong Kong Staff  
    Association, (please delete whichever is inapplicable), hereby give consent to pay the membership fee and authorize the Finance and  
    Enterprises Office of The University of Hong Kong to deduct the relevant fee from my salary.   

  . *本人/*本人及本人的直系家屬欲申請成為香港大學職員協會之 *會員/ *附屬會員 (*請刪去不適用者), 同意繳交會費並授權香港大學財務 

    及企業管理部將有關會費在本人之薪金中扣取。 

 
Method of Communication Please tick the appropriate box to indicate your choice of communication 

溝通方式  請於下列方格內加 v 號 

I would like to receive the electronic copy □ hard copy □ of the HKUSA Newsletter & HKUSA information. 

                                 本人希望   以電郵方式    □     傳統印刷品方式 □      收取協會之各項資訊 
 

 If you are interested in association work, please tick the appropriate box(es) 

如閣下有興趣參加協會工作, 請在下列方格內選擇 

 

□      Editorial Board 編輯組           □    Sports & Recreation 體育及康樂          □    Joining the Executive Committee 參與執委會工作 

 
 Declaration /聲明 

 I declare that all information given in this form, if any, is to the best of my knowledge, accurate and complete. 
 I consent that if become a member, I will conform to the policy and rules of the Association. 

 本人聲明本申請表所載一切資料屬正確, 並無遺漏。本人同意如本人成為會員, 當遵守香港大學職員協會的規例。 

 
  

  申請人簽署                                                                                                      申請日期                                                                                                      

  Signature of Applicant:                   Date:                                                                    

 
This form can be completed either in English or Chinese.  The information provided will be used for processing your membership application and anything related to 

member benefit, rights and our Association’s activities. You have a right of access and correction with respect to personal data as provided for in Sections 18 and 22 and 

Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance. Your right of access includes the right to obtain a copy of your personal data provided by this form. 

此表格可以以英文或中訣填寫。所提供的個人資料, 將會用作處理你的入會申請和用於處理與會員福利、權益及參與本協會活動有關事宜。 

根據《個人資料(私隱)條例》第18及22條及附表1第6原則你有權查閱及改正個人貸料。查閱的權利包括可要求獲得一份有關你個人資料的複印本。 

mailto:hkusa@hku.hk
https://hkusa/

